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    Lucrările şedinţei extraordinare ale consiliului local  au început la orele 
15,30.  
              Sedinta se desfasoara la sala de sedinte a consiliului local la care sunt 
prezenti un numar de 8 consilieri, lipsand nemotivat d-ul Ciohodaru Ion, d-na 
Guradeoaie Gheorghe si  d-ul Coropcianu Vasile.                         
              La sedinta participa  de drept  primarul si secretarul  comunei.                     
D-na secretar supune spre aprobarea consilierilor   procesul verbal al şedinţei 
anterioare care a  fost  studiat de toţi consilierii si nemaifiind obiecţiuni de făcut, 
consilierii prezenti  aproba procesul verbal al sedintei anterioare in unanimitate 
de voturi.           

    Sedinta Consiliului local a fost convocata prin Dispozitia Primarului 
nr.92/23.03.2016.  

     D-nul  consilier Mihalcea Ioan - presedinte de sedinta  - propune 
consilierilor urmatorul proiect al ordinei de zi:    
              1.-Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
actualizati ai investitiei”Modernizare drum comunal DC 159 si drumuri de 
interes local in comuna Balteni, judetul Vaslui, pentru lucrarile ramase de 
executat; 
              2.-Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
actualizati ai investitiei ”Modernizare strazi in localitatile Balteni si Balteni 
Deal”  
               Consilierii aproba ordinea de zi, aratand ca nu mai au nimic de 
adaugat. 
               Se prezinta primul punct al ordinei de zi   si se da cuvantul  d-nului 
presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care 
este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-nul 
Sahaidac Mihael – inspector – responsabil  cu achiziti publice. D-ul Primar 
prezinta Expunerea  de motive la proiectul de hotarare privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici actualizati ai investitiei”Modernizare drum 
comunal DC 159 si drumuri de interes local in comuna Balteni, judetul Vaslui, 
pentru lucrarile ramase de executat; 
              Dupa prezentarea materialului de la primul punct al ordinei de zi , 
consilierii sunt rugati sa ia cuvantul. 
     D-ul Primar intervine si explica consilierilor ca este necesar  a se 
adopta aceasta hotarare deoarece conform codului fiscal s-a modificat TVA si 
acesti indicatori trebuie recalculati iar aceasta hotarare trebuie cuprinsa in 
proiect . 
  D-ul consilier Leahu Gheorghe arata ca  la inceputul lunii ianuarie 
am mai aprobat asa ceva tot legat de acest procent de 20 % TVA, si acum 



trebuie din nou, poate ni se explica de ce. D-ul primar arata ca ceea ce am 
aprobat s-a referit la devizul general recalculat, iar acum este vorba de 
indicatorii tehnico-economici care trebuie recalculati si ei. D-ul consilier Leahu 
arata ca a inteles si este de acord cu proiectul de  hotarare de la primul punct al 
ordinei de zi. 
                D-ul consilier Motas Gheorghe arata  ca deja drumul de la Chetresti 
care este prins in proiect s-a finalizat si oamenii sunt multumiti de acest lucru. 
               Nu mai sunt discutii la acest punct al ordinei de zi si d-ul presedinte de 
sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare de la primul punct al ordinei 
de zi care este aprobat in unanimitate de voturi. 
               Sedinta continua cu punctul doi al ordinei de zi,  se da cuvantul  d-
nului presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate 
care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-
nul Sahaidac Mihael – inspector – responsabil  cu achiziti publice. D-ul Primar 
prezinta Expunerea  de motive la proiectul de hotarare privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici actualizati ai investitiei ”Modernizare strazi in 
localitatile Balteni si Balteni Deal”  
               Se da cuvantul consilierilor. 
                D-na consilier Marin Matei Virginia arata ca acest punct al ordinei de 
zi este la fel cu cel de la primul punct, numai ca difera investitia, si ca este de 
acord numai sa se faca aceste drumuri  conform proiectului. 
                D-ul consilier Bunea Ion arata ca e foarte bine ca s-au castigat aceste 
proiecte si ca se vor moderniza  drumurile din Balteni. 
                 D-ul consilier Mihalcea Emil arata ca se lucreaza deja la strazile din 
cartier si muncitorii fac treaba de calitate, si speram ca si la al doilea proiect se 
va realiza lucrari la drumuri, de  buna calitate. 
                La punctul  doi al ordinei de zi nu mai sunt discutii si d-ul presedinte 
de sedinta supune spre aprobare proiectul de  hotarare de la cest punct, care este 
aprobat in unanimitate de voturi.       
            Deoarece discutiile s-au epuizat, d-ul presedinte de sedinta multumeste 
consilierilor  pentru prezenta si declara lucrarile sedintei inchise. 
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